
Interpellatie – gemeenteraad 22/11/2021 

Vlaams Belang 

ELZ indeling regio 

 

Beste collega’s, 

 

De vraag om tot de Eerstelijnszone Pallieterland te blijven behoren in de toekomst is U ondertussen 

wel gekend.  Alle gemeenteraadsleden kregen nu ook een mail van WZC Millegem met hun 

bezorgdheden rond de eventuele verandering van regio. 

Vorige gemeenteraad 18/10/2021 is er wel een uitzondering gemaakt voor de regio van de 

huisvestingmaatschappij. 

Onze vorige tussenkomst in de gemeenteraad van 28/6/2021: (ik citeer) 

Op onze vraag of er voor Ranst een tijdelijk uitstel of een definitieve afwijking kan toegestaan 

worden antwoord U: “ Er is nog niets definitief beslist.  Samenwerkingsverbanden die door 

Vlaanderen werden opgericht worden tegen ten laatste 1/1/2025 afgestemd op de 

referentieregio’s. 

“ De uiteindelijke beslissing betreffende ELZ ligt bij de Vlaamse Regering.  Wij hopen dat er snel 

duidelijkheid komt zodat er werk kan gemaakt worden van een vlotte overgang indien nodig.” 

Heeft huidig bestuur ondertussen opnieuw hieromtrent vergaderd?  Is er een mogelijkheid om tot de 

vraag tegemoet te komen van de voorzitter van ELZ, die optreed in naam van verschillende 

betrokkene huisartsen en WZC.  Dus ook voor ELZ een uitzondering te vragen betreffende de regio 

indeling. 

 

Fractie Vlaams Belang 

 

 

 


